
 
 20. februar 2019  

 
Mødereferat 

Generalforsamling i Danfoss Cykelklub 2019 
 
Tid: Onsdag den 20. februar 2019, kl. 16.00.  
Sted: Mødelokale 1 i kantinen E24 i Nordborg.  

 
Dagsorden:  
1. Valg af dirigent og referent  
2. Formandens beretning  
3. Regnskab  
4. Indkomne forslag  
5. Valg  
6. Fastsættelse af kontingent  
7. Eventuelt  
 
Deltagere: 18 medlemmer deltog i generalforsamlingen, inklusive 5 bestyrelsesmedlemmer.  

 
 
Ad. 1. Valg af dirigent og referent.  
Carsten Pankoke blev valgt som dirigent. – Han kunne konstatere, at generalforsamlingen var 
lovligt indkaldt, idet den var annonceret i en e-mail af 5. februar til alle klubbens medlemmer. 
Flemming Maribo Andreasen blev valgt som referent.  
 

Ad 2. Formandens beretning.  
Beretningen over aktiviteterne i klubben i 2018 blev forelagt af formanden Peter J. Petersen:  
Bestyrelsesmøder  
Der har været afholdt fire-fem bestyrelsesmøder, samt diverse arbejdsmøder i udvalg. 
Bestyrelsens primære arbejde har i 2018 været planlægning af Mallorcatur 2019, 
Bancecyklingsarrangement i Odense og planlægning af Lillebælt Rundt.  
 
Medlemsantal  
Der er i dag 306 medlemmer i klubben, fordelt således:  
Danfoss-ansatte: 292  
Veteraner: 7  
Øvrige (fra tidligere Danfoss-selskaber): 7  
I alt: 306 
Hvis man ser på opdeling på køn, så ser det ud som følger:  
Mænd: 290  



Kvinder: 16  
Sidste år var vi 295 medlemmer på samme tid, så en fremgang på 11.  
 
Løbsdeltagelse 
I alt 66 starter, fordelt på 57 race (flest til Fryndesholm, Grejsdal og Alssund), 23 MTB (inkl. 
Vintercup). Nedgangen skyldes bl.a. atLillebælt Rundt blev aflyst pga. manglende tilsutning.  
  
Løbskalenderen for 2019 er blevet offentliggjort på klubbens hjemmeside.  
 
Blandt planlagte aktiviteter for 2019 er Mallorcaturen, en ny tur til banecyklingsarrangement i 
Odense, Lillebæt Rundt eller et alternativ hertil og foredrag med Dan Frost i fællesskab med 
Linak Cykelklub og CMS.  
 
Der var ikke bemærkninger eller spørgsmål til berentingen, som generalforsamlingen tog til 
efterretning. 
  

Ad 3. Regnskab.  
Det reviderede regnskab blev forelagt af kasserer John Hansen. John forklarede bl.a. at årets 
underskud skyldes udlæg til Mallorca-turen, som først bliver indbetalt af deltagerne i 2019. 
Regnskabet er positivt påvirket af nedgangen i løbsdeltagelse. 
Der var ikke spørgsmål eller bemærkninger til regnskabet. Regnskabet blev godkendt.  
 

Ad 4. Indkomne forslag.  
Et medlem havde indsendt to forslag. Det første gik på at udvide tøjsortmentet med trøjer hvor 
det hvide felt i trøjerne er udskiftet med sort, så de er nemmere at gøre rene ved kørsle på 
mountainbike, Forslaget blev diskuteret. Bred enighed om at der kun skal være en trøje, og at 
det nuværende design bevares.  
 
Det andet forslag gik på at tilføje MTB-bukser (baggy pants) i sortimentet. Bred enighed om at 
bestyrelsen arbejder videre med mulighederne for dette. 
 
Der var ikke modtaget andre forslag. 
 

Ad 5. Valg.  
Følgende blev valgt til bestyrelsen for et tidsrum af to år:  

Jørgen G. Holm (modtog genvalg)  
Leif Bonnerup (modtog genvalg)  

     
 
Som suppleanter blev følgende valgt (for et år):  

Jens H. Larsen (1. suppleant)  
Anna-Grete Karmark (2. suppleant)  

 
Revisor Allan Bo Nielsen blev genvalgt. Dieter Billerbeck blev genvalgt som revisorsuppleant. 
 

Ad 6. Kontingent.  
Bestyrelsen foreslog, at kontingentet for alle medlemsberettigede vedblev at være 580 kr./år 
(inden fradrag af evt. firmatilskud). Danfoss yder et tilskud på 300 kr./år, og egenbetalingen for 
Danfoss-ansatte udgør således 280 kr./år.  
Veteraner betaler fortsat den samme egenbetaling, som inden de blev veteraner.  



Størrelsen af kontingentet blev vedtaget.  
 

Ad 7. Eventuelt.  
Under punktet eventuelt blev bl.a. følgende emner fremlagt, kommenteret og drøftet:  
 

• Jørgen G. Holm fortalte om den kommende tur med banecykling i Odense. 
 

• Leif Bonnerup fortalte om Mallorca-turen. 
 

• Peter J. Petersen informerede om Dan Frost-foredraget. Invitation udsendes snarest. 
 

• Bestyrelsen ønskede at drøfte, de færre og færre tilmeldinger til Lillebælt Rundt-turen 
skyldtes tidspunktet på året, eller om turen er for lang, og man evt. skal prøve en anden 
rute. Enighed bl.a. de fremmødte om at tidspunktet er OK, men at turen er for lang, og 
at man formentlig vil kunne trække flere medlememr ved en kortere tur. Blev drøftet at 
man kan tage færgen til Fyn og så køre en ca. 130 km tur på Fyn. Bestyrelsen arbejder 
videre med dette. 
 

• Onsdagsholdet i Nordborg starter op igen den 20. marts kl. 16.30 fra Netto i Nordborg. 
 

• Der blev spurgt, om der også kan startes et træningshold op i Sønderborg. Forskellige 
måder til, hvordan man kunne informere folk, Facebook,Chatter group, WhatsApp blev 
drøftet. Enighed om, at genopstart af et Sønderborghold vil kræve, at en melder sig til 
at stå for det. Ellers kommer det ikke op at køre.  

 

• Der blev stillet forslag om at afholde en justerings-/reparationsaften sammen med en 
cykelhandler. Bestyrelsen arbejder videre med dette.  
 

• Andreas fik overrakt vingave for sit store arbejde med tøjet. 
 
Herefter blev generalforsamlingen afsluttet. 
 

/FMA 


